
  
Zápis 

 

Z distančního zasedání Akademického senátu 2. lékařské fakulty UK 

ze dne 10. července 2023 

 

 

 

Omluveni: L. Fila J. Balko,,C. Olson, O. Hrušák, H. Maxová, D. Smíšková, J. Zieg, , M. 

Slámová, K. Angerová 

 

 

Online: O. Čakrt, R. Škába, M. Trojánek, Š. Veselý, J. Zuna, V. Blažek, O. Ferra, Š. Chytrý, M. 

Koblížek, V. Veselý, P. Piťhová, T. Stejskal, T. Černá, D. Smíšková, J. Hurych, M. Uvíra, 

 

 

Hosté: 0 

 

 

Program: 

 
1. Zahájení a uvítání hostů 

2. Podmínky příjímacího řízení na akademický rok 2024/2025 

3. Fakultní ombudsman - návrh děkana fakulty na jmenování 

4. Termíny zasedání AS 2. LF UK v akademickém roce 2023/2024 

5. Různé 

 

 

 

1) Zahájení a uvítání hostů 

Zasedání zahájil předseda AS 2. LF UK MUDr. Trojánek, přivítal senátory a poděkoval za 

schválení tohoto mimořádného zasedání. 

 

2) Podmínky příjímacího řízení na akademický rok 2024/2025 

Skrutátory byli určeni: MUDr. Trojánek (pedagogická komora) a MUDr. Veselý (studentská 

komora). 

 

Předseda Pedagogické komise AS 2. LF UK doc. Čakrt předkládá závěry z pedagogické komise 

stran Podmínek přijímacího řízení na akademický rok 2024/2025. PK doporučuje přijmutí 

navrhovaných podmínek přijímacího řízení, nicméně též apeluje na snahu kontinuálně zlepšovat 

studijní program v anglickém jazyce, abychom zatraktivnili tento program pro zahraniční 

studenty. 

 

Návrh byl přijat – 16 pro, 0 proti a 0 se zdrželo. 

 

3) Fakultní ombudsman - návrh děkana fakulty na jmenování 

 

Předseda AS předkládá návrh děkana na jmenování 

a) PhDr. Šárky Tomové, MPH, Ph.D., Ph.D. ombudsmankou pro studenty 

studijních programů 2. LF UK vyučovaných v českém jazyce 

b) Mgr. Petry Fabingerové ombudsmankou pro studenty studijních programů 2. 

LF UK vyučovaných v anglickém jazyce 

c) Mgr. et Mgr. Martina Zieliny, Ph.D. ombudsmanem pro zaměstnance 2. LF UK 



AS bere na vědomí návrh děkana fakulty na jmenování výše zmíněných do pozic 

ombudsmanů. 

  

4) Termíny zasedání AS 2. LF UK v akademickém roce 2023/2024 

 

Předseda AS MUDr. Trojánek navrhuje dalších termínů 13. 9., 11. 10., 15. 11. a 6.12.23. 

Ostatními členy AS přijato tichým souhlasem, pouze Prof. Škába a doc. Piťhová se omlouvají, že 

v jednom z termínů nebudou moci, ale jinak proti termínům nemají námitky. 

 

5) Různé 

 

Senátor Chytrý se ptá, zda nemá senát AS informace k údajnému plánovanému zdražování 

obědů v závodní jídelně FN Motol, o němž se hovoří mezi studenty. Nikdo ale bližší informace 

nemá. Bude poptáno u vedení fakulty. 

 

Senátor Blažek navrhuje do budoucna posílat podklady AS skrze cloudové úložiště. 

Předsednictvo probere možnosti a návrhy představí na příštím zasedání AS. 

 

Zapsal: MUDr. Viktor Veselý 


